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				Volunteer Form			

		

		

				
			Please enable JavaScript in your browser to complete this form.
Name *First
Last


Phone Number
Email *Email
Confirm Email


Location *Multiservice Pavilion
Montreal-North Pavillion
Macaulay Pavillion


Position *Food Distribution
Food Sorting
Meal Service
Meal Preparation
Yearly Events


Are you interested in volunteering to fulfill academic requirements? *- Yes, I would like to apply for an internship.

- Yes, I need to do volunteer hours as part of my studies.

- No.

Do you have a legal obligation to volunteer? Specify what applies to your situation (Please read the choices carefully) *- Yes, I participate in the compensatory work program of the Ministère de la Sécurité publique.

- Yes, I must perform community service as a requirement of a conditional sentence of imprisonment or a probation.

- Yes, I am participating in a life skills program offered by a transition house.

- Yes, I have to volunteer hours as part of a gradual release.

- Other (please specify):
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				Bénévolat			

		

		

				
			Please enable JavaScript in your browser to complete this form.
Nom *First
Last


Téléphone
Courriel *Email
Confirm Email


Site *Pavillon Multiservice
Pavillon Montréal-Nord
Pavillon Macaulay


Position *Distribution alimentaire
Triage alimentaire
Service des repas
Préparation des repas
Événements annuels


Est-ce que tu souhaites effectuer du bénévolat pour remplir des exigences académiques? *- Oui, je souhaite appliquer pour un stage. 

- Oui, je dois effectuer des heures de bénévolat dans le cadre de mes études. 

- Non


As-tu une obligation légale de faire du bénévolat. Précises ce qui s’applique à ta situation (Svp, bien lire les choix) *- Oui, je participe au programme de travaux compensatoires du Ministère de la Sécurité
publique. 

- Oui, je dois effectuer des travaux communautaires comme condition aux termes d’une
peine d’emprisonnement avec sursis ou d’une probation. 

- Oui, je participe à un programme de préparation à la vie active offert par une maison de
transition. 

- Oui, je dois effectuer des heures de bénévolat dans le cadre d’une libération graduelle. 

- Non 

- Autre (précisez):
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